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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a minisztérium a közúton közlekedő 
gépjárművek átlagsebességének mérésére alkalmas eszközök alkalmazását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Rendőrség 2018 májusa óta nagy számban alkalmaz a közutakon hatósági jelzések nélküli, civil 
kinézetű sebességmérő autókat, a hatóság egy időben a menet közben végzett sebességmérést is 
tesztelte.

A rendőri vezetés azzal magyarázta ezt, hogy az egyébként milliárdokból létrehozott Véda-rendszer 
fix helyekre telepített radarjai, illetve a hagyományos rendőrautókkal végzett ellenőrzések nem érik 
el a kívánt célt, mert az autósok egy része csak addig tartja be a szabályokat, amíg a traffipaxok 
látókörében van.

Felröppentek olyan hírek is, hogy a hatóság a fő közlekedési útvonalakon a gépjárművek 
átlagsebességének kiszámítására alkalmas képfelvevő berendezéseket tesztelt abból a célból, hogy a
gépjárművezetőket a folyamatos közúti szabálykövetésre ösztönözze.

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdéseim lennének Önhöz:

- Milyen eredményekkel zárultak a hatóság vizsgálatai a menet közben (mozgó gépjárműből) 
történő sebességméréssel kapcsolatban?

- Alkalmaz-e a hatóság menet közben sebességet mérni képes berendezéseket? Ha igen, országosan 
hány egység teljesít szolgálatot a közutakon?

- Milyen eredménnyel zárultak a hatóság vizsgálatai az átlagsebesség mérésére képes berendezések 
tekintetében?



- Tervezi-e a kormány átlagsebesség mérésére alkalmas berendezések telepítését a magyar 
közutakon? Ha igen, milyen mennyiségben és ütemezésben?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. február 5.

Dr. Oláh Lajos
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